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OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0001/2018-29 

Datum: 21.6.2022 

 

Z A P I S N I K 

 

29. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v torek, dne 21.6.2022, s 

pričetkom ob 18.00 uri, v sejni sobi Kajetana Koviča in Lojzeta Logarja na Občini Radenci, 

Radgonska cesta 9g, 9252 Radenci. 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Srečko BODANEC, Drago BRAČKO, Dušan DOMANJKO, Miran JELEN, Ivan KLOBASA, Mihael 

KLOBASA, Drago KOCBEK, Štefanija LESJAK, Vladimir RANTAŠA, Mitja ŠKERGET, Jožef 

TOPLAK, Melita ŽITEK, Karmen ŽIBRET KAVČIČ, Melita ŽITEK, Toni ŽITEK.  

 

ODSOTNI: Andrej DIVJAK 

 

PREDSEDUJOČI: Roman LELJAK, župan Občine Radenci 

 

PRISOTNI OBČINSKA UPRAVA: Maja Božič v.d. direktorice OU, Sabina Gutalj, Nataša 

Toplak in Marjeta Lončar vse občinska uprava (v nadaljevanju OU). 

 

Predsedujoči je pozdravil vse prisotne ter ugotovil, da je na začetku seje prisotnih 15 

svetnic  in svetnikov. 

 

Občinski svet Občine Radenci je bil tako sklepčen. 

 

 

• OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 29. redne seje. 

 

Predsedujoči umakne iz dnevnega reda sledeči točki: 

 

➢ AD-8 Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev 

javne gospodarske službe oskrba s pitno vodo Vodovodna zadruga Hrastje-Mota, 

z.o.o. za leto 2022 

➢ AD-9 Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev 

javne gospodarske službe oskrba s pitno vodo Vodovodna zadruga Hrašenski Vrh, 

z.o.o. za leto 2022 

 

 

Predsedujoči je predlagal razširitev dnevnega reda s sledečima točkama: 

 

➢ Predlog Odloka o ustanovitvi Javnega podjetja Center za ravnanje z odpadki 

Puconci d.o.o.-I. obravnava 

 

➢ Predlog Sklepa o  sprejetju stališč do pripomb in predlogov iz javne razgrnitve 

dopolnjenega osnutka Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 

območje enote urejanja prostora RA28 

 

Navedeni točki se uvrstita za točko AD-7 dnevnega reda. 
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Predsedujoči je dal predlagano razširitve dnevnega reda v razpravo.  

 

G. Kocbek je pozval župana in občinsko uporabo naj pravočasno pripravi gradivo za seje 

občinskega sveta, ker imajo svetniki le tako možnost pregleda in preučitve gradiva za 

posamezne točke o katerih se razpravlja in glasuje na sejah. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave in nobenih dodatnih predlogov, je dal predsedujoči na 

glasovanje dnevni red 29. redne seje OS s predlagano razširitvijo dnevnega reda. 

 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 28. redne seje občinskega sveta 

2. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

3. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

4. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

5. Imenovanje predsednika in članov Občinske volilne komisije 

6. Predlog Odloka o spremembi odloka o proračunu Občine Radenci za leto 2022-  

Rebalans III 

7. Poročilo o realizaciji načrtov ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Radenci za leto 

2021 

8. Predlog Odloka o ustanovitvi Javnega podjetja Center za ravnanje z odpadki Puconci 

d.o.o.-I. obravnava 

9. Predlog Sklepa o  sprejetju stališč do pripomb in predlogov iz javne razgrnitve 

dopolnjenega osnutka Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje 

enote urejanja prostora RA28 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče.  

 

Predlagan razširjeni dnevni red, podan s strani župana, je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 1  POTRDITEV ZAPISNIKA 28. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči na glasovanje 

 

 

PREDLOG SKLEPA 309/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 28. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je potekala dne 10.5.2022. 

 

Navzočnost je priglasilo  15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

➢ AD 2 INFORMACIJE O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 
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Predsedujoči je podal sledeče informacije o dejavnostih, ki so potekale v času med sejama: 

• V uvodu je predsedujoči povedal, da zavrača vse očitke in neresnice, ki so bile 

predstavljene v oddaji Preverjeno, ker gre za laži. Vse je bilo prirejeno in zlagano. 

Novinarska hiša je žal po tem, ko je opravila pogovore z občani zavrnila, da bi 

Občina predstavila tudi drugo plat (župan je namreč pojasnitve podal preden so 

opravili snemanje z občani, in tako ni imel možnosti odgovoriti na njihove očitke). 

Župan poudari, da je njegova odločitev pravilna, da z novinarji ne komunicira. 

• V nadaljevanju se je predsedujoči dotaknil Regionalnega razvojnega programa 

Pomurske regije za obdobje 2021-2027. Pove, da mu je kot članu sveta regije in 

predstavniku dveh komisij, nekako uspelo, da je 27 županov potrdilo projekte 

občine Radenci, v skupni vrednosti 10 milijonov evrov. Od tega gre največ za 

ureditev Parka Radenci, in sicer 4,5 milijonov evrov. 2 milijona evrov je namenjenih 

za infrastrukturo v samem naselju Radenci, skoraj 1 milijon za male individualne 

čistilne naprave ter nekaj sredstev za manjše projekte kot je dodatno športno 

igrišče. Predsedujoči upa, da je potrditev tega tisto, kar se bo do leta 2027 dejansko 

izvajalo, sedaj namreč gre za določitev prioritet in v tem delu je Občina Radenci 

uspela. Park v Radencih je pristal ne 3. mestu izmed vseh projektov v Pomurju, 

tako da bodo sredstva za Park zagotovo dobljena. 

• Predsedujoči pove, da so pred nami volitve. Marsikaj se lahko spremeni. V primeru, 

da bo ponovno izvoljen, lahko kot predstavnik Vzhodne kohezijske regije veliko 

doprinese za razvoj občine, žal pa ta funkcija ni prenosljiva, kar pomeni, da v 

primeru, da bo za župana občine Radenci izvoljen nekdo drug, pride do ponovnih 

imenovanj članov. 

• Predsedujoči predstavi problematiko glede številnih in vedno pogostejših neurij. 

Velik problem predstavljajo neočiščeni potoki. Župan predstavi rešitve glede 

odvodnjavanja, opozori na kritične točke, kjer je največ težav ob vsakem neurju. 

Pove, da bo občina namenila tudi nekaj sredstev za pomoč pri odpravi škode po 

neurjih. 

• Izvaja se kontrolo nad cestami, ki se gradijo. Gre za 12 obnov cest in delov cestišč. 

Glede izgradnje ceste od plastičnega krožišča do Petanjskega mostu predsedujoči 

pove, da je družba Pomgrad dela skoraj dokončala, žal pa družba GMW zamuja z 

deli, zato je z Direkcijo za ceste dogovorjeno podaljšanje roka do 15.8.2022. 

Predvideno je tudi povišanje cene. 

• Predsedujoči pove, da se je udeležil sestanka na Direkciji za infrastrukturo, kjer je 

bil sklenjen dogovor, da bo plastično krožišče še v letošnjem letu nadomestilo 

pravo. Investicija bo znašala nekje 1,7 milijona evrov, občina plača nekje 25 %. V 

teh dneh se pričakuje začetek del glede postavitve mejnikov na cesti Grabonoš-

Radenci. Pričetek del je predviden najverjetneje v začetku naslednjega leta. 

• Glede čistilne naprave predsedujoči pove, da so »betonska dela« v glavnem 

končana. V začetku meseca julija se začne z montažo samih strojev. Hidravlične 

izboljšave ne bodo prinesle nobenih dodatnih stroškov. Opravljenih je bilo 19 

koordinacijskih sestankov. Na sestankih je prisoten vedno tudi izvajalec iz Nemčije, 

domači izvajalec, oba nadzornika ter predstavnik občinske uprave. Brez priključitve 

bo izgradnja čistilne naprave  stala manj kot 4 milijone evrov. 

 

➢ AD 3 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

POBUDA G. MIRANA JELENA 
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Z uvedbo digitalnih bonov, bi občina morebiti lahko organizirala računalniške tečaje, v 

smislu najema študentov, ki bi tečaje izvajali v občinskih prostorih. Na tak način bi 

lahko kot občina pomagali starejšim občanom pri pridobivanju digitalnih bonov. 

 

  

VPRAŠANJE G. FRANCA HIMELRAJHA 

 

Kako daleč je občina Radenci v postopkih glede določitve katastra med občino Tišina in 

občino Radenci.  

 

 

VPRAŠANJE G. MITJE ŠKERGETA 

 

Podobno kot g. Himelrajh tudi on izpostavi območje ob reki Muri in težavo glede 

urejenosti poti ob Muri. Sprašuje, ali se lahko istočasno, ko bodo sanirani jarki, sanirajo 

tudi poljske oz. občinske poti. 

 

 

VPRAŠANJE G. DRAGA KOCBEKA 

 

• Zastavi vprašanje kakšna je finančna konstrukcija glede investicije-Čistilna naprava 

in želi pisni odgovor. 

• Ponovno se je nanj obrnila občanka glede ureditve območja na pokopališču v 

Radencih, ki je namenjen raztrosu pepela. 

• Poda pobudo, da se potok, ki teče mimo golf igrišča očisti. Predlaga, da se tam 

naredi neka ovira. 

• Izpostavi težavo s katero se srečujejo starejši in društvo upokojencev, ki so 

registrirani kot humanitarno društvo. Ker je društvo upokojencev registrirano kot 

humanitarno društvo, težko dobi na razpisih sredstva za šport. Poudari, da občina 

namenja veliko premalo finančnih sredstev za starejše, prav tako se ne vzpodbuja 

programov Starejši za starejše, kjer gre za prostovoljce, za starejše občane, ki 

delujejo v sklopu društev. 

• Izpostavil je težave glede odvoza smeti, odvoz se vrši preredko. 

 

 

VPRAŠANJE G. TONIJA ŽITKA 

 

Ali je Občina Radenci vključena v program protitočne obrambe. 

 

 

VPRAŠANJE G. JOŽETA TOPLAKA 

 

Kako je rešeno lastništvo na parcelah, kjer se nahaja čistilna naprava. 

 

 

➢ AD 4 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

ODGOVOR G. MIRANU JELENU 

 

Občina žal ne more izvajati tovrstnih tečajev. Pri podaji navedenega odgovora se vključi 

tudi g. Toni Žitek, ki podrobneje obrazloži postopek izbire izvajalcev za izvajanje 

tovrstnih tečajev, ob katerih bi bilo možno koristiti digitalne bone. 

 

ODGOVOR G. FRANCU HIMELRAJHU 

 

Glede določitve katastra je zaenkrat sklenjen dogovor, da bo desno stran vzdrževala 

Občina Tišina, levo stran pa Občina Radenci. Kar se tiče katastrskega dela pa je zadeva 



5 
 

nekoliko težje rešljiva, je pa to težava vseh občin tako G. Radgone, Apač, M. Sobote, 

Tišine. 

 

ODGOVOR G. MITJI ŠKERGETU 

Predsedujoči pove, da tečejo dogovori glede pešpoti in da bodo zadeve urejene. 

 

 

ODGOVOR G. DRAGU KOCBEKU 

 

Čiščenje potok bo zagotovljeno z rebalansom, tako bodo na razpolago dodatna sredstva 

za ta namen.  

 

Kar se tiče pomoči starejšim pove predsedujoči, da noben poseben program ni prišel 

do njega. Občina je vsem društvom tudi namenila dodatna sredstva s ciljem, da se 

društva ponovno vrnejo v življenje. 

 

Glede financiranja čistilne naprave je predsedujoči podal kratko obrazložitev, pisno 

obrazložitev pripravljeno s strani OU bodo svetniki prejeli do naslednje seje. 

 

Glede odvoza smeti predsedujoči pove, da lahko smeti občani, vsak torek in četrtek 

odpeljejo na odlagališče v Boračevi. 

 

 

ODGOVOR G. TONIJU ŽITKU 

 

Občina Radenci je vključena v program protitočne obrambe. 

 

 

ODGOVOR G. JOŽETU TOPLAKU 

 

Lastništvo na vseh parcelah ob čistilni napravi je rešeno. Predsedujoči se le sprašuje 

kje se nahaja most, ki ga je Občina morala odkupiti od podjetja SIM, in v naravi ne 

obstaja. 

 

 

➢ AD 5 IMENOVANJE PREDSEDNIKA IN ČLANOV OBČINSKE VOLILNE 

KOMISIJE 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli dne 15.6.2022.  

 

Uvodno obrazložitev je podal Vladimir Rantaša. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 310/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep, da se za člane volilne komisije 

imenujejo: 

• Za predsednika: Zlatko Hercog 

• Za podpredsednico: Mateja Madon 

Za člane: 

• Maša Ratnik, Boračeva 28d, 9252 Radenci 

• Bogdan Marič, Gubčeva cesta 16, 9252 Radenci 
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• Nevenka Farič, Panonska cesta 11, 9252 Radenci 

• Anja Zamuda, Prešernova ulica 13, 9252 Radenci 

• Boris Behek, Ljutomerska cesta 37, 9252 Radenci 

• Vanja Rantaša, Pionirska ulica 3a, 9252 Radenci. 

 

Navzočnost je priglasilo 15  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 6 PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE 

RADENCI ZA LETO 2022- REBALANS III 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli dne 13.6.2022.  

 

Uvodno obrazložitev je podal Vladimir Rantaša. 

 

O navedenih spremembah in dopolnitvah Odloka je razpravljal Odbor za proračun, finance 

in premoženjske zadeve ter ga v predlagani vsebini tudi potrdil. 

 

Razpravljali so: ga. Štefanija Lesjak in g. Drago Kocbek. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

 

PREDLOG SKLEPA 311/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembah Odloka o proračunu 

občine Radenci za leto 2022 z naslednjimi prilogami: 

• Splošni del proračuna za leto 2022 

• Posebni del proračuna za leto 2022 

• Načrt razvojnih programov za obdobje od 2022-2025. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 7 POROČILO O REALIZACIJI NAČRTOV RAVNANJA S STVARNIM 

PREMOŽENJEM OBČINE RADENCI ZA LETO 2021 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

O navedenem poročilu je razpravljal Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve 

ter ga v predlagani vsebini tudi potrdil. 

 

 

PREDLOG SKLEPA 312/2018 
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Občinski svet Občine Radenci se je seznanil in potrdil Poročilo o realizaciji  

načrtov ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Radenci za leto 2021. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 8 PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA PODJETJA CENTER ZA 

RAVNANJE Z ODPADKI PUCONCI D.O.O.-I. OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli dne 20.6.2022. 

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 
 

PREDLOG SKLEPA 313/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrdi sprejem Odloka o ustanovitvi javnega podjetja 

Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. v prvi obravnavi. 

 

 

Navzočnost je priglasilo  15  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 9 PREDLOG SKLEPA O  SPREJETJU STALIŠČ DO PRIPOMB IN 

PREDLOGOV IZ JAVNE RAZGRNITVE DOPOLNJENEGA OSNUTKA ODLOKA O 

OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA OBMOČJE ENOTE 

UREJANJA PROSTORA RA28 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli na sami seji.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

Razpravljali so: g. Drago Kocbek 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 314/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme  Sklep o sprejetju stališč do pripomb in  

predlogov iz javne razgrnitve dopolnjenega osnutka Odloka o občinskem  

podrobnem prostorskem načrtu za območje enote urejanja prostora RA 28 v  

predlagani vsebini. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 
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Sklep je bil sprejet. 

 

 

Predsedujoči je sejo zaključil ob  19 uri in  32 minut. 

Zapis pripravila: 

Marjeta Lončar        Roman LELJAK,

           ŽUPAN OBČINE RADENCI 

 


